
 
 

Minnesant SMSS styrelsedag (möte nr 4) 2023 
Torsdag 14 sep kl 9.15-16  

Lokal: Akademiskt Specialistcentrum, Torsplan, Stockholm alt. via zoom-länk 

 

Närvarande styrelse  

Susanna Hallberg (SH)  

Veronica Dalevi (VD)  

Amalia Feresiadou (AF)  

Eva Lindström (EL)  

Johan Mellergård (JM)  

Faiez al Nimer (FN) adj. 

Lenka Nováková Nyrén (LNN)  - via zoom 

Andreas Tolf (AT)   

Yumin Link (YL)  

Lucía Alonso Magdalena (LAM)  

Eric Gilland (EG)  - via zoom ca kl 11.30-12 

 

Kallade adjungerade utskottsordf.:  

Ordf läkemedelsutskottet Jan Lycke (JL) förhinder 

Ordf rehabutskottet Anne Wickström (AW) punkt 14 (zoom) 

Ordf MR-utskottet Tobias Granberg (TG) förhinder 

Ordf MS-registret Jan Hillert (JH) punkt 17 (zoom) 

 



 
 

 

 

1. Mötets öppnande  

 

2. Val av ordförande 

 

SH valdes till ordf. för mötet 

 

3. Val av sekreterare 

 

EL valdes till sekr. för mötet  

 

4. Val av justeringspersoner 

 

LNN och LAM valdes till justeringspersoner för mötet 

 

5. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes 

 

6. Föregående protokoll styrelsemöte  

 

Minnesanteckningar från styrelsemöte 230502 lades till handlingarna. 

 

 

7. Aktuellt inom neurologin sen sist – (SH mfl.) 

 

NAG/NPO riktlinjearbete 

Nominering avslutad. Arbete kommer att påbörjas. 

 

Vårdval neurologi Stockholm 

Kort information om situationen i Stockholm i nuläget. 

 

Socialstyrelsens uppdatering av det försäkringsmedicinska beslutsstödet för multipel 

skleros (MS). 

LNN informerade om att arbetet är färdigt och bör kunna publiceras under hösten. 

 

 

8. Medlemsregister, Laget.se – (EL) 

 

Laget.se har i somras skickat ett mail om att man kommer att ta ut en avgift för 

”grundlicens” på 999 kr per år (hittills 0 kr/år). Vi har beslutat att fortsätta använda 

Laget.se även om den kommer att ha en årsavgift.  

 

 

 



 
9. Ekonomin – (AF)  

 

Frågan om att ev. flytta årsmötet till jan-mars och räkenskapsåret till årsskiften var uppe 

vid senaste årsmötet. Årsmötet beslutade då att frågan skulle beredas av styrelsen under 

året för att kunna tas upp på årsmötet 2023. 

Styrelsen hade en lång diskussion kring för- och nackdelar med en ev. ändring och 

beslutade att föreslå till årsmötet att inte flytta årsmötet eller ändra räkenskapsåret. 

Tidpunkten för årsmötet har stått fast under många år. Inte önskvärt att flytta till jan-mars 

med problem med att hitta lämpliga datum som inte krockar med ledigheter såsom 

sportlov, påsklov etc. 

 

Arbetet med bytet av bank pågår fortfarande. AF rapporterade om situationen. Hon har 

fortfarande inte tillgång till kontot vilket innebär att alla betalningar utförs mha fd kassör 

Sara Haghighi. AF berättade att hon var klar med vår nya ansökan till Swedbank i mars – 

23. Ansökan skickades då efter underskrift av SH vidare till banken. Trots detta 

fortfarande inget besked. AF mailade i juli månad med Sara Haghighi och fick ett 

automatiskt mailsvar att hon är ledig till jan-24. Under styrelsemötet beslutades att SH 

skulle kolla upp om vi fått något nytt besked från banken. 

 

AF informerade om att årets MS (LIPUS)-kurs har gått med vinst och därmed givit en 

intäkt till MS-Sällskapet. Hon har bett vår revisor om hjälp med fakturering för att 

pengarna ska komma in på vårt konto. Även neurologiveckan i SNFs regi har givit intäkt 

men AF har inte blivit kontaktad av SNF om det. SH hade fått mail från SNF som hon 

skulle vidarebef till AF.  

 

Årets årsmöte innebär 20-års jubileum för Svenska MS-Sällskapet. Frågan kom upp om 

det finns utrymme i budgeten för en middag efter årsmötet för att fira detta iår. Beslut att 

det finns utrymme för det. Middag planeras således efter årsmötet i Göteborg. 

 

Då MS-sällskapets ekonomi fortsatt ser bra ut beslutade styrelsen att till årsmötet föreslå 

att för nästa räkenskapsår fortsatt föreslå årsavgift 0 kr. 

 

 

10. Hemsidan – (LAM)  

 

En hel del arbete har gjorts med hemsidan: flertal uppdaterade dokument och checklistor. 

Ytterligare dokument är på gång. Ett stort arbete har gjorts av omvårdnadsutskottet med 

att uppdatera omvårdnadskapitlet i Metodboken. Gamla justerade protokollen finns hos 

ordförande.  

 

 

11. Läkemedelsutskottet – (JL) 

 

JL inte närvarande vid mötet men LAM informerade om att Läkemedelsutskottet har gjort 

ett stort arbete med uppdaterade dokument inkl. checklistor som nu finns på hemsidan. 

Finns även en ny flik på hemsidan ”MOGAD” med behandlingsrekommendationer. 

 

 



 
12. Omvårdnadsutskottet –  (VD) 

 

VD återkopplade att man har haft möten varannan månad under året. Man har även fått ny 

styrelsemedlem från Umeå vilket innebär att man nu har stor geografisk spridning i 

styrelsen. Stort arbete med uppdatering av omvårdnadskapitlet i Metodboken.  

 

Blå MS-broschyren (Gottberg/Fredrikson) – uppdaterad version nu klar. Kommer kunna 

beställas via MS-fondens hemsida.  

 

Medlemsutskick är på gång. Viktigt att ssk-besök registreras i Neuroregistret. Flera 

omvårdnadsvariabler är införda där. 

 

13. MR-utskottet – (TG) 

 

TG inte närvarande. JM och YL som är medlemmar i MR-utskottet återkopplade att det 

inte fanns något nytt att rapportera. 

 

14. Rehabutskottet – (AW) 

 

Konsesusdokumentet har uppdaterats och publicerats på hemsidan tidigare i år. Det pågår 

ett arbete för att ändra och uppdatera fliken ”Rehabilitering” på hemsidan.   

 

Fråga om det finns möjligheter till parallellsession för Rehabutskottet i samband med 

årsmötena. Inför årsmötet 2023 är det lite för kort varsel då det kräver en hel del 

förberedelser och planering och därför beslut att inte ha det 2023. Arbeta vidare med 

frågan på sikt. 

 

AW meddelade att hon kommer att avgå som ordförande i Rehabutskottet. 

 

15. Metodboken – (LNN, JM, FN) 

 

Arbete pågår med uppdatering av vissa kapitel.  

Det har funnits lite otydlighet kring var olika dokument ska ligga tillgängligt på hemsidan. 

Planeras en omflytt av vissa konsensus/läkemedelsdokument in i Metodboken för att göra 

det mer enhetligt. 

 

 

16. Utbildningar: videoföreläsningar (AT, SH) 

 

Videoföreläsningar: Planeringen av programmet för videoföreläsningarna fortsätter. 

Meddela gärna AT om ni har förslag till föreläsare. 

 

ST-kurs: Nästa LIPUS ST-kurs i multipel skleros och demyeliniserande sjukdomar i CNS 

(huvudansvarig Anders Svenningsson) kommer att hållas i Stockholm 19-23 februari 

2024. Information och länk till anmälan finns på MS-sällskapets hemsida. 

 

 

 



 
17. MS-registret – (JH) 

 

JH informerade om bakgrunden till att ALLA kliniker behöver avtal med CSAM-

CARMONA (i vissa regioner är avtalen gjorda på regionnivå men i de flesta regioner är 

det inte så). Beslutsstödet/patöversikten måste skiljas från kvalitetsregistret. Nationella 

kvalitetsregister får inte användas för individuella bedömningar inom hälso- och sjukvård 

och medel för nationella kvalitetsregister får därför inte användas för kliniska beslutsstöd. 

Beslutsstödet är klinikens data – därför måste kliniken ha avtal med CSAM-CARMONA 

inkl PUB-avtal (personuppgiftsavtal) och licensavtal. Klinikerna behöver betala 

användaravgift 

Avtal måste enligt uppgift vara klara senast 31/10-23. Ett webinarium för 

verksamhetschefer har hållits och ett till planeras nästa vecka. 

 

Ny registerhållare: En ansökningsprocess har hållits för att utse ny registerhållare. 

Katarina Fink erbjuden uppdraget som bitr. registerhållare tom nästa sommar och med 

tanken att bli registerhållare from nästa sommar. 

 
 

 

18. SMSS årsmöte – 20-årsjubileum 

 

Datum: 30 november 2023 kl 9:30 - 16 

Plats: Stationshuset, Bergslagsgatan 2, Göteborg  

 

Diskussion kring program och upplägg utifrån 20-årsjubileet. Diskussion kring val av 

hedersledamot och beslut togs kring detta. 

En middag kommer att arrangeras efter mötet för de som deltar i årsmötet.  
 

 

 

19. Neurologiveckan 2024 
 

Nästa års Neurologivecka kommer att gå av stapeln 13-17 maj på Tylösand (Halmstad). 

Tilldelning av dag och tid för vårt program kommer att ges efter sedvanlig lottning via 

arrangören Svenska Neurologföreningen (SNF). De önskar dock redan nu få in titel på 

temat för vårt program. 

 

Efter lång diskussion kring olika förslag landade vi i:  

 

”MS i senare fas – sjukdomsmekanismer och behandlingsstrategier” 

 
 

Val av representanter:  

20. MS-register styrgruppsrepresentant  

 

Ny ledamot efter Jan Lycke. På förslag från JL föreslås Igal Rosenstein.  

 

 



 
21. ECTRIMS-representanter (3 st) Maximalt 4 år 

Nuvarande representant: Marcus Axelsson 2022-2026 

Nyval: Katharina Fink 2023- 

Nyval efter Joachim Burman: Beslut Yumin Link utses till ny representant efter Joachim.  

 

22. Ny styrelse 2023 

 

Valberedning: Magnus Andersson, Snezana Josefovska, Lotta Dahle 

Magnus.la.andersson@regionstockholm.se  

Meddela Susanna ifall du inte är tillgänglig för omval.  

Avgående ledamöter: Eva Lindström (sekreterare), Eric Gilland, Yumin Link, Lucia 

(webmaster) 
 

 

23. Övriga frågor 

 

Styrelsen beslutade att föreslå till årsmötet att fortsätta att ha 0 kr i avgift även för 2024 

 

 

24. Nästa möte 

 

Styrelsemöte (digitalt) tisdag 7 nov 

Årsmöte 30 nov (Göteborg) 

Möte för nya styrelsen (digitalt) – 23 jan-24   kl 16-17 

 

Mötet avslutades 

 

Vid pennan 

 

______________________ 

Eva Lindström, sekr 

 

 

Ordförande 

 

______________________ 

Susanna Hallberg 

 

 

Justering 

 

 

______________________  __________________________ 
Lenka Nováková Nyrén  Lucía Alonso Magdalena 

 

mailto:Magnus.la.andersson@regionstockholm.se

